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2023/2024 年度 

澳門大學學生會畢業生委員會 

第 6/2023 號畢業生委員會通告 

關於租借畢業袍通知 

 
因應 2024 年畢業照拍攝需要，學校將提供有限的畢業袍出租。若有意租借畢業袍的同學，請

提前於網上確認所需租借日數及日期，並於線上完成繳費，填妥表格並完成付款者方可租袍。

由於畢業袍數量有限，名額有限先到先得。 

報名連結：https://forms.gle/3h5soHWb7mbj9pa48 

 

租借費用： 

押金為 500MOP，租金為 90 MOP/天(包含 25 MOP /天的 行政費用) 

 

取袍日期:2024 年 3 月 22、23、24 日  

辦公時間:10:00 – 13:00, 14:00 – 18:00 

取袍地點:大學會堂(N2) 

 

備註: 

⚫ 學校提供的畢業袍只有 S、M、 L 三個尺寸。 

⚫ 租借的畢業袍可能會存在破損、色差及禮帽碼數不正等情況。 

⚫ 在領取畢業袍時需支付 500MOP 按金，屆時只接受現金付款。 

⚫ 如畢業袍在交還時發現嚴重損壞，押金將不會被退還。 

⚫ 租借天數以工作日為計算單位，且必須於 2024 年 3 月 25 日下午 17:00 前歸還。若未能及

時歸還畢業袍，將被收取一定滯納金(同租用費用一致，從逾期之日起按每天元繳交滯納

金)。 

 

如果有任何垂詢，可聯繫各專業的畢業代表或電郵 致 umsu.gradcom@connect.um.edu.mo 查詢。 
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2023/2024 

Graduation Committee of UMSU 

Graduation Committee No. 6/2023 Notice 

Notice of Rental for Graduation Grown 

 

To meet the needs of the 2024 graduation photo shoot, a limited number of gowns will be available for 

rental. If you are interested in renting a graduation gown, please confirm the number of days and dates of 

rental in advance and complete the online payment form, and only those who have completed the form 

and made the payment can rent the gown. Due to the limited number of gowns available, places will be 

allocated on a first-come-first-served basis. 

Registration link: https://forms.gle/1RhJsV9YYHin8cWD7 

 

Rental Fees. 

*Bachelor's gown : Deposit is 500 MOP, Rental fee is 90 MOP/day (including 25 MOP/day 

administrative fee). 

 

Gown collection date: 22, 23, 24 March 2024  

Office hours: 10:00 - 13:00, 14:00 - 18:00 

Gown Collection Venue: University Hall (N2) 

 

Remarks 

⚫ Gowns provided by the University are only available in sizes S, M and L. 

⚫ Rental robes may be torn, have different colours and incorrect cap sizes. 

⚫  A deposit of 500 MOP is required at the time of collection and only cash will be accepted at that 

time. 

⚫ The deposit will not be refunded if the gown is found to be severely damaged upon return. 

⚫ The rental days are counted as working days and must be returned by 25 March 2024 at 17:00hrs. 

Failure to return the Graduation Gown in time will result in a late fee (in line with the rental fee, 

which is $ per day from the date of late return). 

 

If you have any enquiries, please contact the graduation representatives of the respective disciplines or 

email to umsu.gradcom@connect.um.edu.mo. 
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